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eo Vandaag groot AO over o0.a. langer thuis, langdurige zorg, pgb. Er ligt een

uitgebreid dossier. Het wetsvoorstel domein overstijgende samenwerking is

hier niet in opgenomen. Verzoek aan Z om een Q&A op te stellen over de

planning.

eo Volgende week dinsdag loopt het twee weken maatregelenpakket af en is

het voornemen terug te gaan naar het pakket maatregelen van 13 oktober.

Er wordt nog een afschalingsvoorstel naar het OMT gestuurd voor advies.

Daarnaast worden antigeentesten en sneltesten in het OMT besproken.

eo Gesprek over bestuurlijke weging signaalwaarden moet nog met PDC

gevoerd worden. Het betreft bekijken van de "L-factor". Deze factor zou

moeten ondersteunen bij de vraag ‘welke aanvullende maatregelen moeten

getroffen worden als naar de verpleeghuizen gekeken wordt’? Samen met

de signaalwaarde m.b.t. bezetting ziekenhuizen zou bestuurlijk gewogen

moeten worden bij het bepalen of er extra maatregelen nodig zijn. Verzoek

aan LZ om hierover contact op te nemen met pdc BEESBE om

na te gaan wat hier vanuit LZ op verwacht wordt (actie LZ). Daarnaast is

MVWS geinteresseerd naar de L-factor: welke regio's zouden met de stand

van nu extra maatregelen getroffen moeten worden?

e Verzoek aan financiéle werkgroep VWS: dagbesteding MO, LZ en Jeugd

bekijken of het een consistent verhaal is (actie CFA).

eo Jeugd kijkt of een aanvraag gedaan kan worden voor eventuele

versoepelingen voor kerst en oud- en nieuw voor jeugd en jong

volwassenen (16-27 jarigen) mogelijk is.
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DJeugd neemt contact op met PDC op om na te gaan of er gebruik wordt Secretaris Generaal / plv.

gemaakt van feitelijke informatie over welke maatregelen beste/ slechtste EA
werken tegen de verspreiding van het coronavirus. Wordt daarbij Pclitieke Zaken

bijvoorbeeld gebruik gemaakt van een bandbreedte? Daarbij is de vraag of yr
TMS

bij het proces richting nieuwe maatregelen volgende week ook rekening

wordt gehouden met vragen als “hoe gaan we om met bezoek”. Goed om Batu

daarbij ook te kijken naar de routekaart (actie Jeugd). 9 september 2020

Het aantal aanmeldingen voor extra handen in de zorg loopt nog steeds

goed. Er is een signaal vanuit het koepeloverleg CZ dat extra aangetrokken

personeel niet altijd direct inzetbaar is in alle disciplines. Meva is daarom in

gesprek over hoe de begeleiding op de werkvloer kan plaatsvinden.

Op donderdag 12 november vindt het AO arbeidsmarkt plaats. Verwachting

is dat er ook veel vragen m.b.t. covid-19 worden gesteld.

Motie Van Kooten Arissen over verlenging aanvraagloket bonus is gisteren

verworpen. Gisteravond is het loket gesloten. Er zitten nog potentiele

dubbelingen in de aanvragen dus totale omvang is nog niet bekend. De

regeling is ruim opgezet, waarbij een roep op moreel appel is gedaan om

gericht aan te vragen. Alsnog hebben een aantal branches opgeroepen ruim

aan te vragen. Er wordt wel getoetst op de gestelde criteria. Verzoek van

DGLZ om in de dagelijkse factsheet op te nemen wat de overschrijding is

(actie Meva). Er is een signaal dat een fonds wordt opgericht door mensen

die vinden dat ze geen recht op de bonus hebben terwijl deze wel door hun

werkgever is aangevraagd, met de oproep bonus te storten dat ten goede

komt aan de zorg.

Binnenkort volgt een nota voor de bewindspersonen om beter de context

te duiden over het niet laten meelopen van bepaalde groepen binnen PGB

(familie en groep vertegenwoordigers die zelf zorgverleners zijn). Daarnaast

heeft de SVB aangegeven de bonusregeling niet uit te gaan voeren.

Programma pgb onderzoekt andere mogelijkheden.

MO neemt in de stand van zakenbrief covid-19 een stuk op over het

preventief gebruik PBM voor mantelzorgers.

MO BEERS neemt contact op met EES over welke sectoren/

subcategorieén in aanmerking komen voor een antigeentest (actie MO).
Goede afstemming/ communicatie hierover met de koepelorganisaties is

hierin belangrijk.

PBM: LCH heeft veel voorraad. DCO kijkt of het nuttig is daar meer over te

communiceren richting zorgverleners aangezien indruk is dat men dat niet

altijd even goed weet.

Aan het corona-dashboard wordt onderdeel gedragsonderzoek toegevoegd.

Leeftijdscategorie is uitsplitsing is opgenomen zodat ouderen met

besmetting ook zichtbaar is. Beelden over sterftecijfers en oversterfte

worden nog opgenomen. Dit zijn algemene cijfers. Morgen vindt

besluitvorming plaats wat de komende 2 weken in het overzicht wordt

meegenomen (2 wekelijkse cyclus).

Er wordt gewerkt aan een routekaart in eenvoudig taalgebruik. In bredere

zin wordt gekeken of het niet een soort "menukaart" zou moeten zijn

Vaccinatie: a.s. vrijdag een briefing hierover. LZ is hierop aangehaakt.
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Verzoek om de stand van zaken m.b.t. uitwerking motie Asscher en Secretaris Generaal / piv.

uitwerking eenzaamheid kerstperiode in de weekendtas mee te laten gaan EA
(actie MO/LZ). Pclitieke Zaken

CZ heeft aangegeven een brief te hebben ontvangen van V&VN waarin yr
TMS

wordt geschetst dat er grote personele tekorten zijn. Thuiszorg staat echter

overal nog op groen/geel. IGJ herkent het beeld van V&VN niet. Datum

Eris een stuurgroep PBM. Wordt gesproken over splitsing strategische kant 9 september 2020

en de uitvoering. Uitvoering wordt mogelijk bij het CIBG belegd.

Aantal nieuwe besmettingen in de gehandicaptenzorg, verpleeghuizen en

bij kwetsbare ouderen thuis zijn nog flink maar zien wel eerste daling. Op

locaties betreft het voornamelijk nog afvlakking van het aantal

besmettingen.

Regeling woonintiatieven krijgt programma pgb niet gepubliceerd omdat

FIN niet is ingestemd. Partijen hebben nog steeds geen aanvraag ingediend.
FIN vraagt zich af waarom publicatie nodig is als er niemand gebruik van

maakt. Verzoek van DGLZ om hier Q&A's voor op te stellen.
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